

Our **Highlights** for **electronica 2006!**

Already the initial announcement of the world's first **2.3 Amp SO-DIL bridge** produced high interest in our customers (see Diotec News 026). This device will be one of the highlights which we want to introduce during electronica in Munich.

A **short movie** about production of semiconductor devices, "from chip to packaging", will show you interesting insights into our manufacturing.

Our facilities in Germany, Slovenia, China and India are introduced in our **new Company Profile Edition 20**.

More **new devices** from our databook Edition 20 are:

- x SB12xx: 12 Amp Schottky Axial
- x 2000V in SMA/SMB/SMC
- x TVS diodes from 5.0 to 550V
- x The Super-MicroDIL MSxx
- x Parts in TO-220, D-PAK und D²PAK

Unsere **Highlights** zur **electronica 2006!**

Bereits die Vorankündigung der weltweit ersten **2.3 Ampere SO-DIL Brücke** stieß auf reges Interesse bei unseren Kunden (siehe Diotec News 026). Damit ist dieses Bauteil eines der Highlights, die wir Ihnen auf der electronica vorstellen möchten.

Ein **Kurz-Film** über die Herstellung von Halbleiterbauelementen „vom Chip bis zur Verpackung“ zeigt Ihnen interessante Einblicke in unsere Produktion.

Unsere Werke in Deutschland, Slowenien, China und Indien stellt Ihnen unser **neues Firmenprofil Edition 20** vor.

Weitere **Neuheiten** aus unserem Datenbuch Edition 20 sind:

- x SB12xx: 12 Ampere Schottky Axial
- x 2000V in SMA/SMB/SMC
- x TVS-Dioden von 5.0 bis 550V
- x Die Super-MicroDIL MSxx
- x Bauteile in TO-220, D-PAK und D²PAK



Visit us in **Hall A5, Stand 127**, and have a nice glass of „Markgräfler“ wine (or even two), or a famous black forest beer "Rothaus Tannenzäpfle"!

On request, we will send to you **e-guest tickets** for free entrance to the fair:

Phone +49-(0)7634-5266-0
or
mail@diotec.com

Besuchen Sie uns in **Halle A5, Stand 127**, und trinken Sie mit uns ein (oder mehrere) Gläschen ausgesuchter Markgräfler Weine oder ein Rothaus Tannenzäpfle!

eGast-Tickets zum kostenlosen Messe-Eintritt senden wir Ihnen gerne zu:

Tel. +49-(0)7634-5266-0
oder
mail@diotec.com